
 

 

Griffie Gooise Meren 

        Naarden, 27 april 2020 

 

Geachte leden van de Raad,  

 

Op 16 april van dit jaar heeft de gemeente ons via mail de Nota van Inspraakreacties 

doen toekomen en ons gevraagd wat wij vinden van de reactie van het college op 

onze inspraakreactie.  

Onze reactie is er, eerlijk gezegd, een van teleurstelling en frustratie.  

Vanaf het begin van het onderhavige project heeft het bestuur van RemCom zich 

bereidwillig getoond om samen te werken aan verstandige besluiten. Vanuit 

RemCom zijn hiertoe initiatieven aangedragen, zoals bijvoorbeeld de mogelijke inzet 

van een Leefbaarheidseffectenrapportage (LER). Toen de gemeente dit initiatief 

omarmde heeft RemCom uit haar midden een zeer deskundige werkgroep gevormd 

die mee zou werken aan de totstandkoming van de LER. Omdat hun inbreng bij de 

overleggen niet werd meegenomen, heeft de werkgroep moeten besluiten zich 

terug te trekken uit het overleg. Dat vonden en vinden wij zeer spijtig. De LER is 

afgerond zonder inbreng van (de werkgroep van) RemCom.  

Eind verleden jaar hebben wij als RemCom het Stedenbouwkundig Programma van 

Eisen (SPvE) nauwkeurig bestudeerd en (los van alle mogelijke emoties die er 

spelen) op een zakelijke manier onze zorgen op een aantal punten naar voren 

gebracht. Wij gingen ervanuit dat onze zorgpunten serieus zouden worden 

genomen. Na lezing van de Nota van Inspraakreacties moeten wij tot onze spijt 

constateren dat onze zorgpunten grotendeels niet serieus zijn genomen. Er worden 

weinig onderbouwde argumenten gebruikt ‘ter verdediging’ van het SPvE. Er is 

onvoldoende ingegaan op concrete vragen en er worden antwoorden gegeven die 

domweg niet to the point zijn.  

Wij voelen ons derhalve volstrekt onvoldoende gehoord.  



Vandaar onze teleurstelling en frustratie.  

Wij verwijzen, hoewel mogelijkerwijs vergeefs, gaarne nogmaals naar ons schrijven 

van eind december 2019 waarin wij onze zorgpunten hebben geuit.  

Zonder volledig te willen zijn, is ons gevoelen dat onvoldoende is ingegaan op de 

volgende punten:  

Het gebruik van cijfers  

In de nota wordt verwezen naar Richtlijnen van CROW. Ongeacht toepassing van de 

Richtlijnen van CROW, wordt in de plannen uitgegaan van een opgave van 

Gemeente Gooise Meren dat er een groei van het verkeer is van 0,5%. Onvoldoende 

is onderbouwd waarom deze 0,5 wordt gehanteerd en wat de argumenten zijn om 

in zo sterke mate af te wijken van de wetenschappelijk onderbouwde cijfers van het 

Kennisinstituut voor Mobiliteitsbeleid (KiM). Het KiM gaat uit van 8% in 5 jaar. Het 

gebruik van beter onderbouwde aannames geeft uiteraard andere uitkomsten voor 

de berekening van de effecten. Zowel de geluidseffecten als de luchtverontreiniging.  

Het bereik van de metingen 

De metingen betreffen nadrukkelijk - anders dan gesteld in de Nota - niet de 

omliggende wijken, maar alleen de BORgronden en het Componistenkwartier. Het is 

bekend dat deze gebieden minder geluidsoverlast en minder verontreiniging zullen 

hebben door de te plaatsen wal. Deze gebieden liggen immers ‘in de schaduw’ van 

de wal. 

Doordat gebruik gemaakt wordt van een wal, zal de luchtverontreiniging elders 

neerslaan. Wij hebben dit aangegeven in ons schrijven van eind vorig jaar. Ook het 

geluid slaat elders neer. In de Nota is hier in het geheel niet op ingegaan en het lijkt 

ons onjuist dat deze effecten niet in beeld zijn gebracht. Dit klemt eens te meer nu 

zich in omliggende wijken scholen, verpleeg- en verzorgingshuizen bevinden en veel 

woningen voor burgers op hoge leeftijd.  

De ontsluiting nieuwe wijk 

Er blijven grote zorgen over de ontsluiting van de nieuwe wijk en de verkeerssituatie 

op de Huizerstraatweg en Oud Blaricummerweg. De argumenten kunnen niet 

overtuigen dat deze smalle wegen de toekomstige verkeersstroom aankunnen.  

Het gebrek aan voorzieningen 

Er wordt onvoldoende ingegaan op het gebrek aan voorzieningen. De 

sportverenigingen kunnen een toenemende druk niet aan en extra druk op de 

sportverenigingen tast de leefbaarheid van de omgeving aan. De verkeersoverlast 

van de sportvelden is nu al erg groot, zo niet te groot.  

Er wordt verwezen naar een onderzoek dat aantoont dat veel jonge gezinnen online 

boodschappen doen. Onduidelijk is welk onderzoek dit is en of dit ook 

voedingsproducten betreft.  



Uit de Inspraaknota blijkt dat de Godelindeschool thans nog 80 extra leerlingen 

aankan. Deze capaciteit is volstrekt onvoldoende voor een wijk met meer dan 400 

woningen. (Nog afgezien van feit dat deze capaciteit sowieso al deels opgesoupeerd 

zal worden door de toekomstige bewoners van het Storkterrein).  

Nogmaals: onze teleurstelling is groot. Niettemin houden wij ons uiteraard gaarne 

beschikbaar voor overleg.  

 

Vriendelijke groet  

 

Bestuur RemCom 


